

Kieler Woche 2020

Amendment No. 1 to the Notice of Race

Änderung der Ausschreibung Nr. 1

Amend 3.4 as follows

The maximum number of entries for each class/event is as stated in NoR 4.1. If the maximum number of boats of a class/event is reached, additional entries are moved to a waiting list. If there are open spots on classes/events from 01 August 2020, these open spots may be transferred to other classes/events so that the maximum number of entries of the relevant class/event may exceed.

The organizing authority may allocate additional spots at their sole discretion to boats on the waiting list. This may exceed the maximum number of entries per class/event. The decision of the organizing authority will not be ground for redress. This changes RRS 62.1(a).

Amend 4.1 as follows

The maximum number of entries per class/event is changed as follows:

Class / Event		Max. number of entries (boats)
KIEL WEEK, PART I (05-08 SEPTEMBER 2020)		
420		100
505		50
Contender		50
Europe		50
Laser 4.7		60
Laser Rad. (open)		100
Musto Skiff		20
J/24		20
J/70		30
J/80		10
COACHES / SUPPORT BOATS PART I		
Coaches, Support Boats		70
KIEL WEEK, PART II (10- 13 SEPTEMBER 2020)		
OLYMPIC EVENTS		EQUIPMENT
Men's one person dinghy	Laser Std.	120
Women's one person dinghy	Laser Rad.	60
Heavyweight men's one person dinghy	Finn	40
Men's skiff	49er	60
Women's skiff	49erFX	60
Mixed two person multihull	Nacra 17	30
INTERNATIONAL CLASSES		
29er (Euro Cup)		110
Formula 18		25
OK Dinghy		60
COACHES / SUPPORT BOATS PART II		
Coaches, Support Boats		100

Ändere 3.4 wie folgt:

Die Maximalteilnehmerzahl je Klasse/Disziplin ist in Absatz 4.1 ausgewiesen. Wenn die maximale Anzahl der Boote einer Klasse/Disziplin erreicht ist, werden weitere Meldungen auf eine Warteliste gesetzt. Wenn es ab dem 01. August 2020 freie Plätze in einer Klasse/Disziplin gibt, können diese freien Plätze auf andere Klassen/Disziplin übertragen werden, so dass die maximale Anzahl von Meldungen der betreffenden Klasse/Disziplin überschritten werden kann.

Der Veranstalter kann nach seinem eigenen Ermessen zusätzliche Plätze an Boote auf der Warteliste vergeben. Dies kann die Maximalteilnehmerzahl je Klasse/Disziplin erhöhen. Die Entscheidung des Veranstalters ist kein Grund für einen Antrag auf Wiedergutmachung. Dies ändert WR 62.1(a).

Ändere 4.1 wie folgt

Die maximale Meldezahl je Klasse/Disziplin ist wie folgt geändert:

Klasse / Disziplin		Maximale Teilnehmerzahl (Boote)
KIELER WOCHE, TEIL I (05. - 08. SEPTEMBER 2020)		
420		100
505		50
Contender		50
Europe		50
Laser 4.7		60
Laser Rad. (open)		100
Musto Skiff		20
J/24		20
J/70		30
J/80		10
TRAINER / BEGLEITBOOTE TEIL I		
Trainer, Begleitboote		70
KIELER WOCHE, TEIL II (10. - 13. SEPTEMBER 2020)		
OLYMPISCHE DISZIPLINEN		MATERIAL
Einhand-Jolle Herren	Laser Std.	120
Einhand-Jolle Damen	Laser Rad.	60
Einhand-Jolle	Finn	40
Skiff Herren	49er	60
Skiff Damen	49erFX	60
Zweihand-Multihull Mixed	Nacra17	30
INTERNATIONALE KLASSEN		
29er (Euro Cup)		110
Formula 18		25
OK Dinghy		60
TRAINER / BEGLEITBOOTE TEIL II		
Trainer, Begleitboote		100